
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 20.og 21.09.2017  
 
Pål Kårbø (KrF) sette på vegner av KrF, A, Sp, SV, MGD, V, Frp og H fram slikt forslag: 
 

1. «Fylkesutvalet opprettheld ikkje tidlegare vedtak om avslag på søknad om støtte til senior NM 
i bordtennis 2017. 
 

2. Fylkesutvalet viser til Hardanger bordtennisklubb si klage, og dei nye momenta som kjem 
fram der, mellom anna at klubben ikkje har søkt om midlar til annonsering, men til 
arrangementet. 
 

3. Basert på ei heilheitleg, skjønsmessig vurdering løyver fylkesutvalet 25.000 kr til 
arrangementet.» 

 
Røysting 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke mot ingen røyster for innstillinga. 
 
Vedtak 
 
1. Fylkesutvalet opprettheld ikkje tidlegare vedtak om avslag på søknad om støtte til senior NM i bordtennis 

2017. 
 

2. Fylkesutvalet viser til Hardanger bordtennisklubb si klage, og dei nye momenta som kjem fram der, 
mellom anna at klubben ikkje har søkt om midlar til annonsering, men til arrangementet. 
 

3. Basert på ei heilheitleg, skjønsmessig vurdering løyver fylkesutvalet 25.000 kr til arrangementet. 
 


